
 

Vrijdag 27 oktober 2023 

 

Piet Kuijs en Ben Libregts bij het Wielercafé in Vlijmen. © Roel van der Aa 

 

 

Topper na topper komt in Vlijmen 
vertellen over de romantiek van 
het wielrennen, hoe krijgen ze dat 
voor elkaar? 



VLIJMEN - Annemiek van Vleuten, vier keer wereldkampioen, was deze week 

in café Den Braai de kers op de taart van de negende editie van Wielercafé 

Vlijmen. Hoe krijgt Stichting WielerWereld Vlijmen het toch voor elkaar om 

toppers te strikken? 

Kees Klijn 26-10-23, 19:10 
 

Erik Dekker, Michael Boogerd, Koos Moerenhout, Jan Boven, Maarten den 

Bakker, Steven de Jongh, Tristan Hofman, Bart Voskamp, Danny Nelissen, 

Leon van Bon. Zij, en zo nog een trits wielrenners, kennen Piet Kuijs heel 

goed. De nu 73-jarige Vlijmenaar was vanaf 2004 jarenlang ploegleider van 

het belofteteam van Rabobank. Komt nog bij: toen hij zelf nog heel veel 

kilometers verteerde, groeide Kuijs uit tot een topper bij de amateurs. Zo 

won hij in 1977 de Nederlandse titel op de weg. 

Doordrenkt met wielrennen, dat levert een schat aan contacten op. Daar 

maakt hij dus gretig gebruik van om renners te strikken voor Wielercafé 

Vlijmen. Dat zelfs Annemiek van Vleuten, die onlangs is afgezwaaid na een 

imposante carrière, al zo snel toch weer de spotlights opzoekt, is 

opmerkelijk. ,,We waren een keer met de beloften op trainingskamp in 

Spanje”, zegt Kuijs, die in de jaren negentig ook bondscoach is geweest 

van de amateurs. ,,Annemiek wilde met ons meetrainen, vond ik prima. 

Elkaar leren kennen, leren waarderen. Dan krijg je er goodwill voor terug.” 

Het begon met Lars Boom en de Eneco Tour 

Op 15 augustus 2013 zal de Eneco Tour, het jaar ervoor gewonnen door 

Vlijmenaar Lars Boom, finishen op bedrijvenpark Het Hoog in Nieuwkuijk. 

Dat moet in de spotlights worden gezet, vindt burgemeester Jan Hamming. 

Sjef van Engelen, soigneur geweest bij de KNWU, en Ben Libregts, 

chroniqueur van het rijke Vlijmense wielerleven, gaan met paar 

wielergekken die kar trekken. 

,,In een bedrijvenhal hebben we toen ons eerste wielercafé gehouden”, 

zegt de 73-jarige Vlijmenaar, die samen met zijn dorpsgenoten Kuijs en Bas 

van Lamoen in de jaren zeventig toppers waren bij de amateurs. ,,Dat was 

een groot succes, dus zijn we ermee doorgegaan. We hebben op 

verschillende plaatsen gezeten. Bij De Ster, totdat die failliet ging. In de 

kantine van Vlijmense Boys, nu bij Den Braai.” 



 

Wat Ben er allemaal voor doet, dat is niet 
normaal. Ik regel de gasten, hij nagenoeg de 
rest 
Piet Kuijs, oud-ploegleider bij de beloftes van de Raboploeg 

We leven in een tijdperk waarin het beeld het woord steeds meer 

overvleugelt. Libregts: ,,De eerste keer waren het gesprekken, meer niet. 

Nu moet je die vermengen met foto’s en filmpjes om het zo interessant 

mogelijk te maken.” En dat kost tijd, weet zijn vrouw Franka. ,,De afgelopen 

twee maanden heeft Ben constant achter die computer gezeten. Duizenden 

filmpjes bekeken om er het beste uit te kunnen halen.” Piet: ,,Wat Ben er 

allemaal voor doet, dat is niet normaal. Ik regel de gasten, hij nagenoeg de 

rest. Van affiches tot kaartverkoop.” 

Automatisch neem je dan ook de rol van troubleshooter op je. Zo krijgt 

Libregts maandagnamiddag te horen dat Marco Driesprong vanwege 

privéomstandigheden niet als speaker op kan treden. Even is er het gevoel: 

wat nu? Na een paar telefoontjes is het opgelost. 

Allemaal een goede babbel 

Elk wielercafé heeft zijn eigen thema. Daarop worden de gasten uitgezocht. 

Vorig jaar, toen de Vuelta door het wielergekke dorp koerste, was er 

aandacht voor wielercommentator José de Cauwer en Hennie Kuiper, 

winnaar van Parijs - Roubaix. Libregts: ,,Deze keer hebben we met Karsten 

Kroon en Michiel Elijzen teruggeblikt op het afgelopen wielerseizoen. En 

met oud-coureurs Richard Groenendaal en Camiel van den Bergh keken 

we vooruit naar het veldrijden. Ze hebben allemaal een goede babbel.” 

In het wielrennen heeft doping altijd een grote rol gespeeld. Anno 2023 is 

dat naar de achtergrond verdwenen, hartproblemen zijn ervoor 

teruggekomen. Stichting WielerWereld Vlijmen, die slechts zelden meer 

dan een reiskostenvergoeding hoeft te betalen voor zijn gasten, heeft er 

nooit expliciet aandacht aan besteed. Kuijs: ,,Het is niet zo dat ex-renners 

eisen dat er niet over doping mag worden gesproken.” 



 

Het idee is om het wielrennen te promoten. 
Mensen komen voor de verhalen, een stukje 
romantiek. En niet voor het gedoe eromheen 
Ben Libregts 

Libregts: ,,Het idee is om het wielrennen te promoten. Mensen komen voor 

de verhalen, een stukje romantiek. En niet voor het gedoe eromheen. 

Trouwens, het zou ons te veel volk kosten.” Over de publieke belangstelling 

mogen Kuijs en Libregts zeker niet klagen: zo’n tweehonderd 

wielerliefhebbers hadden een kaartje gekocht. 

Nog drukker zou het worden als Piet Kuijs het uithangbord van 

hedendaagse wielrennen zou kunnen strikken: alleskunner Mathieu van der 

Poel. ,,Maar Mathieu geeft er niks om. Dan houdt het op.” De helft van zijn 

genen – vader Adrie – zou dat een optie zijn? Misschien, denkt Kuijs. Het 

eerste idee voor het volgende wielercafé is al geboren. 

 


